

Referent*in

Speaker



Weltkongress Gebäudegrün

World Green
Infrastructure Congress
WGIC 2023

www.bugg-congress2023.com

Kontaktdaten / Contact information

Arch. Paolo Russo
Project Manager at Stefano Boeri Architetti
Via Donizzetti 4
Milan
Italy
+39 333 4052016
p.russo@stefanoboeriarchitetti.net
<https://www.stefanoboeriarchitetti.net>



(English version below)

Kurzvita

Paolo Russo (1984) kam 2017 zu Stefano Boeri Architetti und war als Projektleiter für zahlreiche Projekte in Europa, Albanien und Saudi-Arabien tätig, die als neue Maßstäbe für ökologische, soziale und wirtschaftliche Nachhaltigkeit gelten. Sein Schwerpunkt liegt auf komplexen Projekten, grüner und nachhaltiger Architektur; er wurde als Gastdozent an wichtige Universitäten und Institutionen in Europa eingeladen, darunter das Danish Architecture Centre, Share Architects Bucarest, Florence Institute of Design, Forum Holzbau und die Rotterdam Academy of Architecture. Zu seinen Arbeiten gehören Wonderwoods, ein multifunktionaler Turm im Stadtzentrum von Utrecht und der Trudo Tower in Eindhoven. Derzeit leitet er den "Pirelli 39 Botanica Tower", ein Projekt in Zusammenarbeit mit dem New Yorker Büro Diller Scofidio + Renfro und "La Forêt Blanche" in Paris.

Vortragstitel

Grüne Obsession

Kurzbeschreibung des Vortrags

Der Vortrag zeigt einige der jüngsten Arbeiten des Büros Stefano Boeri Architetti. Insbesondere werden die Fallstudien Wonderwoods, ein multifunktionales Hochhaus im Stadtzentrum von Utrecht (Preisträger des European Property Awards für das beste Mischnutzungsprojekt in Europa und Gewinner des MIPIM 'Future Project of the Year' 2019); Trudo Tower, ein Sozialwohnungsbau in Eindhoven (nominiert für das beste Gebäude des Jahres von BNA und Gewinner des Human Settlements Award 2022 und des Energy Globe Award Netherlands); und "Pirelli 39 Botanica Tower", ein Projekt im Stadtzentrum von Mailand, vorgestellt.

Short vita

Paolo Russo (1984) joined Stefano Boeri Architetti in 2017 and served as project leader for many projects in Europe, Albania and Saudi Arabia, considered new benchmarks for environmental, social and economical sustainability. He focuses on complex projects, green and sustainable architecture; he have been invited guest lecturer at important universities and institutions in Europe such as the Danish Architecture Centre, Share Architects Bucarest, Florence Institute of Design, Forum Holzbau and the Rotterdam Academy of Architecture. His work includes Wonderwoods, a multifunctional tower in Utrecht city centre; Trudo Tower in Eindhoven. Currently he is leading the "Pirelli 39 Botanica tower", a project in collaboration with the New York firm Diller Scofidio + Renfro and "La Forêt Blanche" in Paris.



Weltkongress Gebäudegrün

World Green
Infrastructure Congress
WGIC 2023

www.bugg-congress2023.com

Referent*in

Speaker

Lecture title

Green Obsession

Short description of the lecture

The presentation will show some of the recent works of the Stefano Boeri Architetti. In particular, the intervention will focus on the case studies of Wonderwoods, a multifunctional tower in Utrecht city center (prizewinner of the Best mixed-use project in Europe by the European Property Awards and winner of the MIPIM 'Future Project of the Year' 2019) ; Trudo Tower a social housing building in Eindhoven (nominated for the Best Building of the year by BNA and winner of Human Settlements Award 2022 and of the Energy Globe Award Netherlands); and “Pirelli 39 Botanica Tower”, a project in Milan city center.